
 

 

LOVAČKI SAVEZ PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE 
51 000 Rijeka, F. Račkog 1 
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mob. 099-60 60 624;    E-mail:  ls.primorsko-goranske@hls.t-com.hr  web; www.lovacki-savez-pgz.hr 

 

Z A P I S N IK 

IZVJEŠTAJNE SKUPŠTINE LOVAČKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE ŢUPANIJE, 
ODRŢANE 02.06.2011. god. u 10,00 sati u sali Šumarije Gerovo u Gerovu. 

 

Prisutni zastupnici: J. Malnar, M. Rukavina, Z. Perić, V. Crnković, N. Vančina, T. Tondini, L. 
Benčan, A. Štemberger, Z. Lučić, A. Petrinić, I Uremović, S. Kalčić,  M. Mauhar, M. Šepić, T. 
Grubišić, I. Bolonić, F. Rudan, E. Primoţić,  J. Crnković, L. Ivančić, A. Loknar, D. Babić, D. 
Mušćo, D. Sokolić, D. Ţic, J. Pavić, M. Kauzlarić, B. Kovač, I. Kleković, K. Sokolić, B. Miklić, 
A. Bolonić, N. Dujmović, I. Mencer, S. Starčević i A. Babić. 
  
Ostali prisutni: B. Tulić – predstavnik PGŢ-e, I. Budor - tajnik i I. Stanko – predstavnici HLS-
a, Gracijano Prekalj predsjednik LS-a Istarske ţupanije, V. Tondini, A. Frković, V. Smojver i A. 
Šoić tajnik LS-a.  
 
Odsutni: R. Abramović, M. Linić, S. Spanjol  i S. Kučić.  
 
DNEVNI RED: 

1. Otvaranje Skupštine 
 1.1. Pozdravna riječ predsjednika 
 1.2. Odavanje počasti preminulim lovcima 

2. Usvajanje Dnevnog reda  
3. Izbor radnih tijela Skupštine: 

     3.1. Radnog predsjedništva 
     3.2. Zapisničara  

       3.3. Ovjerovitelja zapisnika 
       3.4. Povjerenstva za verifikaciju 

4. Usvajanje Poslovnika o radu Skupštine 
5. Izvješće Verifikacijske komisije 
6. Izvješća o radu: 

  6.1. Izvršnog odbora i njegovih tijela 
  6.2. Nadzornog odbora  
  6.3. Stegovnog i Arbitraţnog suda  
  6.4. Izvještaj o financijskom poslovanju za razdoblje 01.01- 31.12.2011. god.  

7. Rasprava po izvještajima  
8. Usvajanje izvještaja 
9. Riječ gostiju 
10. Donošenje Plana rada Saveza za 2012. god. 
11. Donošenje odluke o izmjenama i dopunama Statuta Saveza 
12. Donošenje odluke o visini članarine i upisnine za 2013. God. 
13. Različito: 

13.1. Molba LD-a „Divokoza“ Jelenje za prijem u članstvo Saveza 
 13. 2. Promocija filma „SmeĎi medvjed u Gorskom kotaru“ 

 

Ad. 1. 

Skupštinu je otvorio predsjednik Saveza mr. sc. J. Malnar, te je pozdravio sve prisutne 
zastupnike i nazočne goste, izrazivši zadovoljstvo dobrim odazivom zastupnika i gostiju koji 
su pozvani.  

Minutom šutnje odana je počast svim lovcima preminulim izmeĎu dvije skupštine.  
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Ad. 2. 

 Predsjednik J. Malnar predloţio je Dnevni red Skupštine koji je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad. 3. 

 Predsjednik J. Malnar predloţio je radna tijela Skupštine kako slijedi: 

1. Radno predsjedništvo:  

1. J. Malnar      - predsjedavajući  

2. I. Bolonić     - član 

3. D. Mušćo     - član 

2. Zapisničar: A. Šoić, tajnik Saveza 

4. Ovjerovitelji zapisnika: A. Štemberger i D. Mušćo  

3. Verifikacijska komisija: 

1. T. Tondini     - predsjednik 

2. D. Sokolić     - član 

3. J. Pavić     - član 

Zastupnici su jednoglasno prihvatili prijedlog radnih tijela. 

 

Ad. 4. 

Izvještaj Verifikacijske komisije podnio je T. Tondini utvrdivši da je na Skupštini od 40 
zastupnika LD-a nazočno 36 ili 90%, što znači da Skupština moţe donositi sve odluke 
većinom nazočnih zastupnika. 

 

Ad. 5. 

 Predloţeni Poslovnik o radu Skupštine, zastupnici su jednoglasno prihvatili, u formi 
kako je predloţen. 

 

Ad. 6. 

       6.1. Izvještaj o radu IO-a i njegovih tijela podnio je predsjednik Josip Malnar.  

Zacrtani Program rada ostvaren je u cijelosti. Suradnja s Ţupanijom, HLS-om i 
resornim Ministarstvom bila je izuzetno dobra, što je i urodilo dobrim radom i postignutim 
rezultatima u proteklom razdoblju. 

Posebno se osvrnuo na programe koji su ugovoreni s Ţupanijom, a koji su u funkciji 
razvoja lovstva, kako je to i predviĎeno Zakonom o lovstvu. 

 Na kraju predsjednik dr. sc. Josip Malnar zahvalio je svim članovima Izvršnog odbora, 
članovima povjerenstava i komisija i predstavnicima LD-a na dosadašnjoj suradnji. Zahvalio 
se na uspješnoj suradnji Primorsko goranskoj ţupaniji, Hrvatskom lovačkom savezu, 
resornom Ministarstvu i ostalim institucijama i pojedincima, a posebno većini lovačkih društva 
i lovaca na pomoći u ostvarivanju programa s ciljem razvoja lovstva PGŢ-e, pa i šire. 

 Izvještaj o radu IO-a i njegovih tijela, sastavni je dio ovog Zapisnika. 

6.2. Izvještaj o radu Nadzornog odbora podnio je predsjednik Josip Crnković, 
istaknuvši da je Savez poslovao u okvirima normativnih akata i zakonskih propisa. Financijsko 
poslovanje je uredno voĎeno, sve odluke donesene su sukladno Statutu i ostalim normativnim 
aktima Saveza. Na svim sjednicama IO-a i drugih tijela Saveza nazočan je predsjednik NO-a 
ili netko od članova i do sada nisu uočene bilo kakve nepravilnosti u radu. 

 Izvještaj o radu NO-a za proteklo razdoblje, sastavni je dio ovog Zapisnika. 

6.3. Nije bilo izvještaja s obzirom da tijekom prethodnog perioda nije bilo problema s 
kojim se bavio Stegovni i Arbitraţni sud. 
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 6.4. Izvještaj o financijskom poslovanju, kojeg su zastupnici dobili u privitku, 
prokomentirao je predsjednik Saveza J. Malnar, koji je istaknuo da se financijsko poslovanje 
odvijalo u okvirima zacrtanog Financijskog plana, ostvaren je solidan višak prihoda nad 
rashodima koja su prenesena u 2012. god. Poslovnu godinu završili smo pozitivnom razlikom 
od 33.050,80 kn i kad se tome doda prijenos iz 2010. god. u iznosu od 296.224,67, Savez je 
raspolagao 31.12.2011. god. s ukupno 333.608,00 kn, što je dobara osnova za početak nove 
godine. 

Stanje sredstava na ţiro računu 02.06.2012. god. je 470.351,00 kn. Savez u ovom 
trenutku nema nikakvih obveza prema trećima, računi se aţurno podmiruju. Očekuje se da će 
poslovanje i u ovoj godini biti pozitivno i stabilno, što garantira ostvarenje svih zacrtanih 
ciljeva. 

 Izvještaj o financijskom poslovanju za 2011. god., sastavni je dio ovog Zapisnika. 

 

Ad. 7. 

I. Bolonić; Iznosi probleme koji su prisutni kod izlova divljih svinjama na Krku. 
Podsjeća na Odluku Ministarstva u svezi izlova, te iznosi podatke o prošlogodišnjem izlovu i 
fenomenu da što ih više odstreljuju da ih je sve više. Imaju problema s lokalnom 
samoupravom, ovčarima i poljoprivrednicima. Diţe se prevelika buka, a podrška izostaje, lovci 
su prepušteni sami sebi. Predlaţe formiranje stručne grupe koja bi bila sastavljena od 
eminentnih stručnjaka, koja bi odgovorila na fenomen te divljači na Kvarnerskim otocima. 

I. Uremović; Pohvalio je dobro financijsko poslovanje Saveza i predlaţe da se izvidi 
mogućnost kratkoročnih oročavanja dijela sredstava, jer bi se na tome moglo zaraditi solidna 
sredstva.  

 

Ad. 8.  

Nakon zaključene rasprave zastupnici su jednoglasno u «paketu» prihvatili 
podnesene izvještaje. Daje se podrška u svezi formiranja stručne grupe za analizu stanja 
divljih svinja na Kvarnerskim otocima. Ispitat će se mogućnost oročavanja dijela sredstava na 
kraće vrijeme. 

  

Ad. 9.  

U ime Primorsko goranske ţupanije skupštinu je pozdravio Berislav Tulić. Poţelio je 
puno uspjeha u daljnjem radu Saveza i uspješnu suradnju s Ţupanijom. Podsjetio je da su 
potpisani brojni ugovori o financijskom praćenju programa u funkciji razvoja lovstva u 2011. 
god., te je naglasio da će Ţupanija i nadalje  financirati programe koji su u funkciji razvoja 
lovstva. Sva sredstva lovozakupnina troše se u kapitalna ulaganja /razvoj lovne infrastrukture/  
i tako će biti i u buduće. Opremanje Muzeja u Brodu na Kupi je pri kraju i bit će otvoren do 
kraja ljeta. Bit će to nakon Muzeja HLS-a najopremljeniji i najsuvremeniji muzej u Hrvatskoj. 
Opremanje streljane „Kovačevo“ ide nešto usporenim tempom, ali se i to privodi zacrtanom 
cilju. Što se tiče rada LS-a i suradnje s Ţupanijom mi smo po mnogočemu već u EU-i.  

Istaknuo je da je bilo dosta problema s ne zavičajnom divljači na Kvarnerskim otocima, 
ali zajedničkom suradnjom LS-a i PGŢ-e problemi se uspješno rješavaju, što pokazuju podaci 
o izlovu u zadnjih nekoliko godina. Na ţalost od resornog Ministarstva sve ove godine nismo 
imali nikakve podrške, tako da smo po svim pitanjima izlova prepušteni sami sebi. Stručno 
mišljenje je da trovanje divljači ne dolazi u obzir. Ţupanija će prihvatiti svako zakonsko 
rješenje. Pohvalio je sve lovce i čestitao im na dobrim rezultatima, te pozvao sve institucije da 
pomognu pri izlovu nepoţeljne divljači na otocima. 

U ime Hrvatskog lovačkog sveza i predsjednika Đure Dečaka nazočne je pozdravio 
tajnik Ivica Budor. Istaknuo je da ovaj Savez po svojim dostignućima na unapreĎenju 
lovstva, spada u red prvih saveza u Hrvatskoj, što se jasno vidi iz aktivnosti koja su 
prezentirana u izvještajima o radu. Ističe dobru suradnju izmeĎu LS-a i HLS-a i očekuje da se 
ti odnosi i nadalje pozitivno razvijaju. Govoreći o problemima divljači na Kvarnerskim otocima 
istaknuo je preuveličavanje šteta i usporeĎujući ih s štetama u kontinentalnom dijelu naglasio, 
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da je to pravi „dječji vrtić“, u odnosu na ono što se tamo dogaĎa, a da tamo nitko ne diţe 
takvu dreku, već se sve rješava bez ikakvih pobuna i tenzija i na civiliziran način. Podsjetio je 
na neke izmjene u Zakon o oruţju koje bi trebale pridonijeti jednostavnijem rješavanju nekih 
dosadašnji nesporazuma na tom području. TakoĎer je podsjetio da je HLS ukinuo dosadašnje 
upisnine za sve lovce, ostaju samo članarine.  

Pozivao je na suradnju koja je i do sada na zavidnoj razini, te apelira na sve da 
maksimalno ulaţu u zaštitu lovišta i divljači, što nam je svima primarni zadatak. 

U ime LS-a Istarske ţupanije nazočne je pozdravio predsjednik Gracijano Prekalj. U 
kontekstu rasprave o ne zavičajnoj divljači, podsjetio je da su, ne tako davno istarska lovišta 
bila napučena sitnom divljači, a danas prevladava krupna divljač, što je posljedica ogromnih 
zapuštenih područja gdje su se stvorila idealna staništa, upravo za tu divljač. Podsjetio je da 
smo mi njihovi prvi i jedini susjedi i da je prirodno da smo upućeni jedni na druge. 

 

Ad. 10. 

 Plan rada za 2012/13. lovnu godinu obrazloţio je predsjednik J. Malnar. Napomenuo je 
da je ovaj Plan sastavni dio Plana rada koje je prošle godine usvojen za mandatno razdoblje 
2010. – 2014.  

 V. Tondini; Predlaţe da povodom Sv. Huberta sva lovačka društva doniraju po jedan 
kg divljačine po članu/lovcu karitativnim ustanovama, da se počasti sirotinja. 

 TakoĎer predlaţe da se za izlov divljači na otocima pozovu LD-a iz Italije i Slovenije, 
pod uvjetom da im se ništa ne naplaćuje, eventualno da ih se nagradi s nekom komadom 
divljači. 

 J. Malnar; Ovo drugo ne dolazi u obzir , zna se pod kojim uvjetima stanci mogu loviti 
/lovni turizam/, bez ikakvih poklanjanja. 

Plan rada usvojen je jednoglasno i sastavni je dio ovog Zapisnika. 

 

Ad. 11.  

 Izmjene i dopune Statuta obrazloţio je predsjednik J. Malnar. Suština je da se jasnije 
odrede neke formulacije vezane na prava u članstvo saveza i neka prava i obveze pojedinaca 
u odnosu na Savez. 

 Prijedlog izmjena i dopuna Statuta jednoglasno je prihvaćen i bez rasprave. 

 Izmjene i dopune Statuta su sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad. 12.  

Donesena je Odluka da članarina Saveza ostaje na prošlogodišnjoj razini, a da se 
upisnine ukidaju, što znači:  

Red. 
br. 

N A Z I V 
IZNOS 

/kn/ 

1. Članarina lovaca /matični i vanjski/ 100,00 

5. Članarina pripravnika /stari i novi/ 400,00 

7. Lovci s 50 i više godina lovačkog staţa - osloboĎeni 00,00 

 

Ad. 13. 

 13.1. O molbi LD-a „Divokoza“ Jelenje za prijem u članstvo Saveza kratko je informirao 
predsjednik J. Malnar. 

 D. Mušćo; Ovdje se radi, uglavnom, o grupi lovaca koji su isključeni iz LD-a „Jelen“ 
Čavle koji su formirali novo lovačko društvo. Navedeno Lovačko društvo je bez lovišta. 

 A. Loknar; Informira da je Stručni savjet za razvoj lovstva zauzeo stav, da se u 
članstvo Saveza ne primaju LD-a bez lovišta.    
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Stav Izvršnog odbora je, da se molba LD-a „Divokoza“ Jelenje za prijem u članstvo 

Saveza, ne prihvati.  

Za stav IO-a glasalo je trideset i četiri /34/ delegata, uz jedan /1/ glas protiv. 

Prema tome molba LD „Divokoza“ Jelenje za prijem u članstvo, većinom glasova je 
odbijena. 

 13. 2. Promocija filma „Gorski kotar – zemlja smeĎeg medvjeda“ 

Nakon završene Skupštine prikazan je novo izraĎeni film pod nazivom „GORSKI 
KOTAR – ZEMLJA SMEĐEG MEDVJEDA“,  autora Ante Guge. 

Predsjednik J. Malnar zaključivši Skupštinu, pozvao je sve nazočne u Lovačku kuću 
HŠ-a u Lividragi, gdje će svim lovačkim društvima biti uručene motorne kosilice/trimeri, a 
lovcima čiji su trofeji ocjenjeni pred CIC-ovom komisijom HLS-a bit će uručeni certifikati. 

 

Skupština je završila s radom u 13,00 sati. 

       

Dobra Vam kob, 

  

 

 

Zapisničar: 

____________ 

Ante Šoić, prof. 

Predsjedavajući: 

________________ 

Dr. sc. Josip Malnar 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

_________________                                                               
Anton Štemberger 

________________ 

Dušan Mušćo 

 


